
 

 

 

Protokoll 2025-01-20 

 

Art:  Styrelsemöte, Domsands Båtsällskap 

Tid:  Måndagen den 20 jauari, kl 18.00 

Plats:  Klubbhuset 

Närvarande:  Joacim Ahlebro, Helena Stenow, Janne Karlsson, Nicklas Lindblad, 
Conny Andersson, Leo Mörtsell, Håkan Larsson och Martin Mellqvist 
 

Frånvarande:  Anders Nilsson, Conny Eriksson, Patric Beerman och Petter 
Isaksson 

Adjungerad:  Björn Pettersson 
 
 

 

 

Valberedningen 
Tor Erlandsson och Jan Walgeby besöker styrelsen innan mötets öppnande. 
De informerar om hur de arbetat för att lösa ordförandeskapet för 2025. 
Vi diskuterar olika lösningar på både kort och lång sikt. 
Övriga poster ser ut att ha löst sig. 
 

Dagordning 
 

§ 1 Öppnande och fastställande av dagordning 

Ordförande Joacim hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§ 2 Justerare 

Håkan Larsson valdes till justerare. 

 



§ 3 Föregående protokoll 

Vi går igenom föregående protokoll.  
 

§ 4 Ärenden 

a) Projekt Bankerydsbryggan – uppdatering och avstämning 
Håkan och Janne informerar att det är spontat och marken som körts sönder är tillrättad 
och uppgrusad.  
Svetsarbete återstår. Konsoler är under tillverkning och ska sedan skickas på galv. 
Om ett par veckor påbörjas ett mer fysiskt medlemsarbete. 
Virke och maskiner är under kontroll. 
Djupet i hamnbassängen vid servicebryggan, kommer att ses över när bryggrenoveringen 
är klar. Arbetet går enligt plan. 
 

b) PortLux - lägesrapport 
Det rullar på och Fortnox är igång. Faktureringen i PortLux är nästa steg. Vid nästa 
medlemsfakturering ska systemet vara igång. 
 

c) Planering av årsmöte 
Styrelsen planerar kommande årsmöte som blir den 17 februari kl 18.30. 
Björn förbereder lotteri för vaktlistor och beställer frallor. 
Råden ska inkomma med verksamhetsberättelser. 
Conny A ansvarar för delen med budget/ekonomi. 
 

d) Inkommen skrivelse.  
En medlem har kommit in med en skrivelse med synpunkter på tillbyggnad av 
båthus, tilldelning av byggrätt samt helt nytt båthus. 
Ordförande har kontakt med medlemmen och svarar på skrivelsen som har sitt 
ursprung från punkten ”Byggnation av båthus” som diskuterades vid föregående 
möte (2024-11-18) efter att en ansökan kommit till styrelsen gällande att uppföra 
ett båthus på en ledig markyta. Inget beslut fattades eftersom andra frågor 
väcktes.  
Styrelsen diskuterar igen den aktuella markytan efter återkoppling från Janne. 
Styrelsen är tveksam till om marken är byggbar i nuläget och hur behovet av 
markytan ser ut framöver om vi tex behöver muddra igen.  
 
Information om situationen kommer att ges vid kommande årsmöte. 
 

§ 5 Ekonomi 
Ekonomin är fortsatt god och i balans med ca 2 331 043 kr på kontot. 
 



§ 6 Arbetsråd och sektioner 
Martin bjuder in sportfiskarna till klubbhuset den 3 februari.   
 

§ 7 Inkomna skrivelser 

Se ärende 4 d. 

 

§ 8 Övriga frågor 
Gemensam resa till båtmässan i Göteborg arrangeras även i år och information kommer 
att skickas ut.  

Conny A och Joakim E arbetar vidare med bidragsökandet för bryggprojektet tillsammans med 
Patric B.  
 

 
§ 9 Fastställande av nästkommande styrelsemöte 
Nästa styrelsemöte blir den 3 februari 2025 kl 18.00 

 

 
 

§ 10 Avslutning 
Joacim tackade och förklarade mötet avslutat 

 

 

 

 

 

Joacim Ahlebro Håkan Larsson Helena Stenow 
Ordförande  Justeringsperson Sekreterare 


